



The Air We Breathe

自由呼吸
A Public Health Dialogue
清潔空氣公共論壇

Hong Kong has an air quality problem. Come and help shape the solution.

香港的空氣質素問題，需要大家共思對策



Deteriorating air quality continues to plague our health and our city, but there are answers out there! Civic Exchange, in partnership with the Hong Kong Jockey Club Charities Trust invite you to our conference, **The Air We Breathe – A Public Health Dialogue**, on Saturday 10th January 2009.

Together we'll take a look at what has worked overseas and get to grips with some new web-based tools that allow everyone to better understand the health impacts of air pollution. The event offers the opportunity not only to learn from local and international experts, but also to discuss with them potential solutions for Hong Kong in small, facilitated group discussions. You will also learn how to participate directly in the wider debate on air quality, pollution and public health.

The event is free, but space is limited, so you must register to secure a place. Do not miss this important opportunity to discuss, debate and ultimately help to shape the future of Hong Kong! To **register** and to view the programme, news, updates and speaker confirmations, please visit the Civic Exchange website at: http://www.civic-exchange.org/eng/event_airconference2009.aspx

For enquiries please contact Michelle Wong, Events & Communications Manager, Civic Exchange mwong@civic-exchange.org or call +852 3622 2301.

We look forward to welcoming you at "The Air We Breathe – A Public Health Dialogue"

日趨惡化的空氣質素影響人體健康和香港，但我們有解決的辦法！思匯政策研究所聯同香港賽馬會慈善信託基金，誠邀你參加於2009年1月10日（星期六）舉行的《自由呼吸：清潔空氣公共論壇》。

在論壇上，我們將會探討海外成功的經驗，並掌握一些網絡工具，以加深大家對空氣污染會如何影響健康的認識。這次論壇不僅提供與本地及國際專家學習的機會，與會者還能夠在分組討論環節，與專家討論適合香港的解決對策。此外，參加者也有機會得知如何直接參與有關空氣質素、污染和公共健康的更廣泛討論。

這次論壇是免費的，但名額有限，請先報名。千萬不要錯過這次重要的討論和辯論機會。更重要的是，你有機會參與協助建設未來的香港！請於思匯政策研究所網頁報名、索取活動詳情、最新消息及演講者名單：
http://www.civic-exchange.org/chi/event_airconference2009c.aspx

如有查詢，請聯絡思匯政策研究所黃潔文小姐。電郵：mwong@civic-exchange.org 或電話：+852 3622 2301。

我們期待你參加《自由呼吸：清潔空氣公共論壇》。



香港賽馬會慈善信託基金
The Hong Kong Jockey Club Charities Trust

思匯
CIVIC EXCHANGE